



OBITUARY Annesa Leung Mars

馬太太安息

SEPTEMBER 11, 1935 – MAY 14, 2022

ANNESA LEUNG MARS of Mayfield Village, Ohio passed away on May 14, 2022 at the age of 86 after a short illness.

Born in Hong Kong, she met and married John S. Mars in 1963 and together moved to Cleveland, Ohio shortly thereafter. She is survived by her beloved husband John of 58 years with whom she created a beautiful family and shared a lifetime of happy memories. She was the dedicated and loving mother to Susan (James) Yue of Guilford, Connecticut, Eva (Joseph) Juse of Los Angeles, California and Sara (Mark) Waldron of West Hartford, Connecticut. Her pride and joy were her grandchildren Lauren, Emily, Olivia, Alexander, Christian, Liam and Quinn.

She is also survived by her sister Leung Wing Yee, nieces Emma Ho, Carol, Carmen, Carrie, Colleen Yuen and nephew Fai Yuen of Toronto, Canada and Hong Kong. She was preceded in death by her father Leung Ming, mother Cheng Lai Wah and sister Leung Kam Ling.

She lived a full life as a wonderful wife, mother, grandmother and friend. She was an avid gardener, loved to cook traditional Chinese dishes, sing Cantonese Opera and cherished her many friends in the Cleveland Chinese community.

Family will receive friends on Thursday, May 19, 2022 from 4:00 pm–7:00 pm at the DiCicco & Sons Funeral Home, 5975 Mayfield Rd. Mayfield Hts. OH 44124.

A Celebration of Life will be held at the funeral home on Friday, May 20, 2022 at 10:00 am. Interment to follow at West Park Cemetery in Cleveland.

家住俄亥俄州 Mayfield Village 的 Annesa Leung Mars (梁婉玲)女士,在克利夫蘭人們都叫她馬太太,她于 2022 年 5 月 14 日在短暫生病後去世,享年 86 歲。

她出生于香港,于 1963 年結識并嫁給了 John S. Mars,此後不久一起搬到俄亥俄州的克利夫蘭。她和愛人 John 一起生活了 58 年,他們共同創建了一個美好的家庭,并分享了一生的幸福時光。

她是一位十分敬業和慈愛的母親。

她是一位出色的妻子、母親、祖母和朋友,她過着充實快樂的生活。

她是一位熱愛生活的園丁,她喜歡做中國傳統菜肴,喜歡唱粵劇,她擁有一群在克利夫蘭喜愛唱粵劇的朋友,她的朋友十分珍惜的她。

家人將為她舉辦葬禮儀式,具體事宜如下:

時間:2022 年 5 月 19 日,星期四 下午 4:00 至 7:00

地點:DiCicco & Sons Funeral Home 5975 Mayfield Rd. Mayfield Hts. OH

2022 年 5 月 20 日,星期五,上午 10:00 在殯儀館舉行生命慶典,並在克利夫蘭的西公園公墓進行安葬。

全家人和朋友十分懷念她,安息!

WIN YOUR SHARE OF \$30,000 IN PROMOTIONAL CHIPS

在高達\$30,000 的促銷獎勵籌碼中贏取您的那一份!

Sunday, May 22

Earn entries all day | Drawing at 8:30pm

5 月 22 日 星期天
全天贏取獎券 當晚 8 點 30 抽獎



J·A·C·K
CLEVELAND
CASINO

RSVP required. To reserve your spot, contact Nghia Dao at 216-308-6717 or nghiadao@jackentertainment.com

參與者需要確認:
請撥打 216-308-6717 或電郵
nghiadao@jackentertainment.com
與 Nghia Dao 聯繫預留您的位置

